

Editorial Board & Submission Review Panel

Elizabeth Agnew is an Honours in International Development student at the University of Guelph. Her area of emphasis is development in fragile contexts and her professional interests include international relations, humanitarian aid, and conflict resolution. In her spare time, Elizabeth is an English tutor and enjoys staying up to date with current events, reading, and spending time with friends, family, and her foster dog. She has experience working with children with learning disabilities, volunteering in the freshwater conservation field, and doing community outreach with the local unhoused population. Elizabeth aspires to work with Médecins Sans Frontières (MSF) providing relief in conflict zones.

Remy Bargout is a PhD Candidate at the University of Ottawa's School of International Development and Global Studies. His expertise is in qualitative methods, critical theory, sustainable rural livelihoods, and the political ecology of resource management. His research has focused on soil nutrient management, the political agronomy of hybrid rice, and class dynamics of climate-smart agriculture adoption. He currently collaborates with the International Livestock Research Institute (ILRI), studying how processes of innovation shape participatory resource management in pastoral communities.

Sinead Dunne is currently an articling student at Stikeman Elliot LLP working primarily with the intellectual property, competition, and privacy law groups. Most recently, Sinead's studies focused on Reconciliation in business and law and the interaction of international law with domestic policy making and in cyber security. She holds a J. D. from Queen's University Faculty of Law (2024) and a B.S.S from the University of Ottawa Faculty of International Development and Globalization (2021). She is currently living and working on the unceded territory of the Mohawk, Algonquin, and Anishinaabe.

Karelle Ingrid-Marie Gnanzou is a Masters student at the University of Ottawa. Originally from Côte d'Ivoire, she has a Bachelor of Arts (2019) and a Bachelor of Arts in Political Science and International Relations from the International University of Grand-Bassam with Honours in 2023, an American-style university that partners with American universities such as North Texas, Georgia State and Central Arkansas. Interested in global peace, she authored a research paper entitled *Does the Media Promote Peace?* She also completed an internship at the Ministry of Foreign Affairs in Côte d'Ivoire, working in various departments and taking part in translation hearings in government spheres such as the Joint Chiefs of Staff. She is currently working on her dissertation "*Development through the exploitation of natural resources*". Her participation in *Ignio* has enabled her to deepen her knowledge of development.

Myriam Khelil is a graduating student in International Development and Globalization at the University of Ottawa and a student in the 2nd cycle microprogram in Politiques et négociations climatiques internationales at the Université de Sherbrooke. Born in Montreal and half Algerian, Myriam is passionate about issues related to immigration, climate change, feminism, and gender questions. She was able to strengthen these interests by completing an international exchange in Ireland at the 2024 Fall semester, where she was able to discover new cultures and new visions of politics and international development. In addition to her international exchange, she had the chance to do several internships at Ottawa, such as at Global Affairs Canada, the University of Ottawa and the Canadian Teachers' Federation. Outside of classes and work, Myriam enjoys cooking, discovering new restaurants and going out with friends.

Oghenefejiro Mejire is a third-year student in International Development and Globalization with a minor in Economic at the University of Ottawa. She has worked as a writing mentor with the University of Ottawa's Academic Writing Help Centre, a researcher with the Legacy of Hope Foundation, and as a staff writer with the Fulcrum Publishing Society. Fejire is passionate about exploring the intersections between economic activity and international policy and how these intersections affect policy formulation as well as execution. In her spare time, she enjoys reading, taking walks, and exploring new places.

Vanessa Virgo graduated with a Bachelor of Arts and Sciences from the University of Guelph in 2023, where she specialized in International Development and Neuroscience. She has worked as a science journalist, a research with the Ontario Public Interest Research Group, and a student park ranger with BC Parks. Vanessa is deeply passionate about issues of social and environmental justice, and her research interests center on community resource management, land rights, and food security. In her spare time, Vanessa enjoys reading, hiking, and painting.

Comité éditorial et de révisions de soumissions

Elizabeth Agnew est étudiante en Développement international à l'Université de Guelph. Son domaine de prédilection est le développement dans les contextes fragiles et ses intérêts professionnels comprennent les relations internationales, l'aide humanitaire et la résolution des conflits. Pendant son temps libre, Elizabeth est tutrice d'anglais et aime se tenir au courant de l'actualité, lire et passer du temps avec ses amis, sa famille et son chien d'accueil. Elle a travaillé avec des enfants ayant des difficultés d'apprentissage, a fait du bénévolat dans le domaine de la conservation de l'eau douce et a mené des actions de sensibilisation auprès de la population locale non logée. Elizabeth aspire à travailler avec Médecins Sans Frontières (MSF) pour apporter de l'aide dans les zones de conflit.

Remy Bargout est candidat au doctorat à l'École de développement international et d'études mondiales de l'Université d'Ottawa. Il est spécialisé dans les méthodes qualitatives, la théorie critique, les moyens de subsistance ruraux durables et l'écologie politique de la gestion des ressources. Ses recherches se sont concentrées sur la gestion des nutriments du sol, l'agronomie politique du riz hybride et la dynamique de classe de l'adoption de l'agriculture intelligente face au climat. Il collabore actuellement avec l'Institut international de recherche sur l'élevage (ILRI), étudiant comment les processus d'innovation façonnent la gestion participative des ressources dans les communautés pastorales.

Sinead Dunne est actuellement stagiaire chez Stikeman Elliot LLP et travaille principalement avec les groupes de droit de la propriété intellectuelle, de la concurrence et de la protection de la vie privée. Plus récemment, les études de Sinead se sont concentrées sur la réconciliation dans les affaires et le droit et sur l'interaction du droit international avec l'élaboration des politiques nationales et la cybersécurité. Elle est titulaire d'un J. D. de la Faculté de droit de l'Université Queen's (2024) et d'un B.S.S. de la Faculté de développement international et de mondialisation de l'Université d'Ottawa (2021). Elle vit et travaille actuellement sur le territoire non cédé des Mohawks, des Algonquins et des Anishinaabe.

Karelle Ingrid-Marie Gnazou est étudiante en Maîtrise à l'Université d'Ottawa. Originaire de la Côte d'Ivoire, elle a un baccalauréat littéraire (2019) et un baccalauréat en Sciences Politiques et Relations Internationales de l'Université International de Grand-Bassam avec mention honorable en 2023, une université de type américaine partenaire aux universités Américaines telles que North Texas, Georgia State et Central Arkansas. Intéressée par la paix globale, elle est autrice d'un papier de recherche intitulé *Does the Media Promote Peace?* Elle a également effectué un stage au Ministère des Affaires Étrangères de Côte d'Ivoire, travaillant dans diverses directions et participant à des audiences de traduction dans des sphères gouvernementales telles que l'État-Major des Armées. Actuellement, elle conduit un mémoire de recherche sur « *le développement par l'exploitation des ressources naturelles* ». Sa participation à *Ignio* l'a permis d'approfondir ses connaissances en développement.

Myriam Khelil est une étudiante finissante en Développement international et mondialisation de l'Université d'Ottawa et étudiante dans le microprogramme de 2e cycle en Politiques et négociations climatiques internationales de l'Université de Sherbrooke. Née à Montréal et d'origine algérienne, Myriam est attirée par les questions liées à l'immigration, aux changements climatiques et aux questions féministes et de genre. Elle a pu renforcer cet intérêt en effectuant un échange international en Irlande à l'automne 2024, où elle a pu découvrir de nouvelles cultures et de nouvelles visions de la politique et du développement international. En plus de son échange international, elle a eu la chance d'effectuer plusieurs stages en milieu professionnel, comme à Affaires mondiales Canada, l'Université d'Ottawa, et la Fédération canadienne des enseignantes et enseignants. À l'extérieur de ces cours et du travail, Myriam aime cuisiner, découvrir de nouveaux restaurants, et sortir entre amies.

Oghenefejiro Mejire est étudiante en troisième année de Développement international et mondialisation avec une mineure en économie à l'Université d'Ottawa. Elle a travaillé comme mentor de rédaction au Centre d'aide à la rédaction universitaire de l'Université d'Ottawa, comme chercheuse à la Fondation Legacy of Hope et comme rédactrice à la Fulcrum Publishing Society. Fejire est passionnée par l'exploration des intersections entre l'activité économique et la politique internationale et par la manière dont ces intersections affectent la formulation et l'exécution des politiques. Pendant son temps libre, elle aime lire, se promener et découvrir de nouveaux endroits.

Vanessa Virgo a obtenu une licence en arts et sciences à l'Université de Guelph en 2023, où elle s'est spécialisée dans le développement international et les neurosciences. Elle a travaillé comme journaliste scientifique, chercheur pour le Groupe de recherche d'intérêt public de l'Ontario et garde forestier étudiant pour BC Parks. Vanessa est profondément passionnée par les questions de justice sociale et environnementale, et ses recherches portent sur la gestion des ressources communautaires, les droits fonciers et la sécurité alimentaire. Pendant son temps libre, Vanessa aime lire, faire de la randonnée et peindre.